
   
 

   
 

Notulen Medezeggenschapsraad d’n Bogerd  

 

 

Datum:  02-10-2023  
Tijd:   19.30u   
Locatie:  Teamruimte D’n Bogerd 

Aanwezig: Vera van Hoof, Nick Strijbos, Moniek de Louw, Linda Janssen, Annet Kuijten – 

Toonders, Han Munsters, Monique Manders 

  

 Onderwerp Status 
Beeldvorming 

Brainstorm 

Oordeelvorming 

Besluitvorming 
Evaluatie 
Informatief 

Rechten MR 

Personeel/Ouder 

 
Instemming 
Advies 
Initiatief 
 

Bijlage 

 

1. Opening  

2. Info/mededelingen directie 
- De vergadering van 21-11-‘23 wordt verplaatst naar 15-11-‘23. 

 
Post voor MR – Annet bekijkt deze. 
Vervanging van Renate; omdat zij met een kleinere formatie terugkomt kan Rick langer blijven. Bogerd 
heeft over formatie nu, maar wordt betaald door Prodas.  
Stappenplan vervanging is aangepast met inzet van WPO en onderwijsassistent. 
 

3. Onderwerpen jaarkalender 

a.  Update begroting 
Clustergesprek heeft nog niet plaatsgevonden. Eerste berekening geeft aan dat er in schooljaar 2024-
2025 sprake is van tekorten. Door o.a. NPO gelden zijn er nog steeds 14 groepen gevormd. Dit kan in 
de toekomst moeilijk worden wb de kosten. Samen met de clusterscholen wordt dit besproken en 
bekeken of dit gezamenlijk opgelost kan worden. Er zijn ook mogelijkheden voor extra middelen 
binnen Prodas. Linda maakt zich geen zorgen. Vanuit de werkwijze binnen het nieuwe concept wordt 
er al veel samengewerkt met de parallelgroepen. Dit kan voordelen opleveren voor de toekomstige 
organisatie.  

4.  Ingekomen stukken 

a.  Evaluatie continurooster 
Het continurooster is enkele jaren geleden ingevoerd, maar niet meer geëvalueerd. De OMR geeft aan 
dat zij privé merken dat broodtrommels geregeld niet leeg terugkomen. Is dit herkenbaar?  
Bij D’n Bogerd starten de groepen 1-2 eerder met de lunchpauze. De kinderen van groep 3 mogen 5 
minuten eerder starten wanneer dit lukt in het programma. Kinderen mogen langer in de klas blijven 
indien de lunch niet op is – 5-10 minuten om op te eten en daarnaast mag het mee naar buiten 
genomen worden. 
Linda neemt de evaluatie mee in het interne voortgangsbericht, zodat het team hier alert op kan zijn. 
Het is niet de bedoeling namelijk dat kinderen onvoldoende tijd en aandacht hebben voor de lunch. 
Mochten daar nog vervolgacties uit voort komen dan kan dit wellicht gelinkt worden aan gezond 
gedrag in de gezonde school.  
De vraag aan ouders is om te laten weten aan leerkrachten indien de lunch geregeld niet opgegeten 
wordt zodat de leerkracht hier tijdelijk extra aandacht voor kan hebben. 
Landelijk in de media zijn er kritische geluiden op het continurooster i.v.m. de relatief korte lunchtijd. 



   
 

   
 

We bespreken kort de fruitpauze waarbij de leerkrachten aangeven veel (bijna) heel fruit in de 
prullenbakken aan te treffen. Hier is nog geen actie op besproken.  

5.  (Nieuw)bouw stand van zaken  

5. Gesprek met gemeente is 2 weken geleden geweest en er is op dit moment een negatief besluit op 
uitbouwen aan de zijkant van de school i.v.m. de hoge kosten voor verplaatsen infrastructuur onder 
grond. 
Het plan van Prodas is nu om een tweesporenbeleid te lopen. Enerzijds toch richten op uitbouwen 
zijkant (over het fietspad) en daarvoor tegenargumenten opvragen en anderszijds het plan B (uitbouw 
of nieuwbouw op andere locatie eigen terrein school) kritisch vanuit kansen bekijken. 
 
Linda gaat aan tafel met betreffende personen om de argumenten te beluisteren van aanbouw aan de 
zijkant. Gemeente medewerkers, architect en Jan Borg (ingehuurd door Prodas) zijn zelf niet 
emotioneel betrokken, team en ouders wel, waardoor er verschillende belangen spelen.  
 
De eerste opzet van plan B is nieuwbouw aan de overkant van/op het schoolplein.  
OMR en PMR sparren over het eerste voorstel plan B. MR adviseert en bevraagt; 

- Probeer omsluiten van (hoog)bouw bij schoolplein te voorkomen. In dit plan is er aan vrijwel 
alle kanten van het schoolplein bebouwing waardoor de sociale controle en het ruimtelijke 
(dorps)karakter verdwijnt.  

- Kun je gebruik maken van de m2 van de gymzaal en de gymzaal op een andere plek? 
- Zorgt dit gebouw er wel voor dat je concept en visie op onderwijs mee kan in de toekomst? 
- Waar ga je leerlingen laten tijdens de verbouwing? 
- Kan het eerste voorstel gedraaid worden op het schoolplein zodat deze aansluit aan de 

bestaande bouw?  
- In welke mate kun je gebruik maken van het grasveld naast de nieuwbouw Bergopwaarts? 

6. Rondvraag 
- GMR avond – 26 oktober. Uitnodiging met aanmeldgegevens volgt.  
- Opening schooljaar qua communicatie door directie vanuit Han gemist. 

7. Sluiting om 21.00 
 

 

 


